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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    14  
 
 

 
Příspěvek do 22. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 02.07.2014  
 
Zápis z komise dopravy 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy 23. 6. 14  
 
Materiál předkládá:  Ing. Oldřich Štarha - Místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Vlasta Indrová 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřimi je předložen k projednání zápis z komise dopravy dne 23. 6. 2014. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 23. 6. 2014, schvaluje body 
č.       a neschvaluje  body č.       dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 2. 7 .2014 (OI)   
  

 
 
 



Zápis 
z jednání komise dopravy, konaného dne 23.6.2014 od 18,00 hod. ve  velké 
zasedací místnosti  MěÚ Kuřim. 
                                                                                                
Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu. V době zahájení schůze bylo 
přítomno 6 členů komise, komise byla usnášeníschopná. 
K bodu č. 1 se dostavili 3 občané z ulice Luční. 
Program jednání: 

1) Žádost o řešení dopravní situace v ul. Luční 
Do jednání komise se v 18,15 dostavil Ing. Kotek, p. Kubíček. 
 
1.1 Komise doporučuje vymezit část ulice Luční jako stezku pro pěší a cyklisty ( v úseku  od 

č.p. 1634/28 po orientační č.25). U křižovatky ul. Tišnovská s ul. Luční umístit DZ „slepá 
ulice“ s dodatkovou tabulkou vzdálenosti k dotčenému místu (cca 250 m).  

       Hlasováno: 8 pro 
       Návrh byl přijat. 
Do jednání se v 18,20 dostavil p. Nováček. 
1.2 Komise doporučuje navržené řešení doplnit o umístění sloupků v profilu komunikace ve 

vzdálenosti 2 m od sebe. 
       Hlasováno: 1 pro, 7 proti, 1 se zdržel 
       Návrh nebyl přijat. 
 

2) Studie nového  vjezdu do areálu Kuličkových šroubů 
2.1  Komise doporučuje využít k vjezdu na parkoviště Kuličkových šroubů komunikaci kolem 
WELLNESS Kuřim, tak aby nedošlo k poklesu počtu parkovacích míst u polikliniky. 
       Hlasováno: 2 pro, 5 proti, 2 se zdrželi 
       Návrh nebyl přijat. 
 
2.2 Komise dopravy doporučuje RM řešit vjezd pro Kuličkové šrouby u polikliniky tak, aby 
nedošlo k poklesu parkovacích míst u polikliniky a zůstal zajištěn přístup pěších (především 
osob se sníženou schopností pohybu nebo orientace) do polikliniky, zajištění manipulační 
plochy pro sanity. Komise doporučuje, aby komunikace zůstala veřejně přístupná. 
       Hlasováno: 8 pro, 1 se zdržel 
       Návrh byl přijat. 
 

3) Žádost o řešení dopravní situace v křižovatce ul. Jungmannova s ul U stadionu. 
3.1 Komise doporučuje ponechat v křižovatce přednost zprava.  
       Hlasováno: 9 pro 
       Návrh byl přijat. 
3.2 Komise doporučuje doplnit křižovatku ulic U stadionu x Jungmannova vodorovným 
dopravním značením: V 4 na stranu samostatného sjezdu ke stadionu a V5 na dopravní 
pruhy, kde mají řidiči povinnost dávat přednost zprava.  
       Hlasováno: 7 pro, 2 se zdrželi 
       Návrh byl přijat.  

4) Návrh na zřízení přechodu pro chodce přes  silnici na ul. Tyršova k OD KIK (u 
kruhového objezdu směrem na Brno)   

Komise dopravy doporučuje zadat zpracování studie přechodu pro chodce u kruhového 
objezdu na ul. Tyršova od kruhového objezdu ve směru na Brno. 
       Hlasováno: 8 pro, 1 se zdržel 
       Návrh byl přijat. 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 19,35 hod. 
Podpisy zúčastněných. Zapsala: Indrová 
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